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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Gondban a kertészeti ágazat egy része?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrarszektor.  hu szakmai  portálon  megjelent  „Problémák a  feldolgozóiparban:  ha  így megy
tovább, eltűnhet a konzervuborka” cikk kiemeli, hogy Ledó Ferenc, a FruitVeB elnöke, a siófoki
Agrárszektor Konferencián a következőket mondta:

„Olyan komoly problémák vannak a konzervuborka feldolgozóiparában, hogy azok akár a gyártás
jövőjét  is  veszélyeztethetik.  A  kertészeti  ágazatban  egyre  nagyobb  a  munkaerőhiány,  ezért
mindenképp a gépesítés és a precíziós gazdálkodás fokozása lenne a jövő év egyik fontos feladata.
A gyümölcságazatot tekintve, habár egész évben komoly problémák voltak az alma értékesítésével
kapcsolatban, az elnök szerint az igazi gondok csak most következnek, amikor is az étkezési almát
akarják majd eladni a termelők.”

Kérdezem Önt:

1. Valóban olyan komoly problémák vannak a konzervuborka feldolgozóiparában, hogy azok akár a
gyártás jövőjét is veszélyeztethetik? 

2. Valóban problémák lehetnek az étkezési alma értékesítésével? 
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